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Protokół Nr tl2a24
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego

w dniu 6lutego 2024roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Grzegorz Baran witaj4c
na wstępie wszystkich członków.
Stwierdził, ie na stan 5 członków zgodnie z |ist4 obecności w posiedzeniu
udziałbierze 5, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyĄL

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczący Komisj i powitał:

. Henryka Koniecznego - Wójta Gminy Fatków,
- Krzysrtofa Bajora - Z-cę Wójta Gminy,
- Annę Wajnberger - Skarbnika Gminy Fałków,
- Barbarę Badelską - SekretarzaGmirry Fałków,
. Agnieszkę Skawińską - KsięgowąPZoZ w Fałkowie,
- Jacka Stachurskiego - Inspektora

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 2.

Przewodniczący Komisji zapoznat Z proponowanym porządkiem
posiedzenia, do którego nie wnięsiono uwag i on zostałjednogłoŚnie przyjęty
w następującym brzmieniu:

1. otwarcie posiedzenia i stwierdzenię quonrm.
2. Przyjęcie porządkuposiedzenia.
3. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzeniawsrystkich Komisji

zdnia 19 grudnia2023 roku.
4. ocena gospodarki finansowej Publicznego Zakładu opieki Zdrowotnej w

Fałkowie za2a23 rok.
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5. Sprawozdanie z działa|naści Komisji Rewizyjnej zaf023 rok.
6. Zapoznanie się zmateriatami na najbIiiszą sesję.

7 . Wnioski i zapytania' Sprawy różnę.
8. Zakoficzenie posiedzęnia.

Ad pkt 3.

Następnie Komisja jednogłośnie przyjęła protokół ze wspólnego
posiedzenia Komisji odbytego w dniu 19 grudniaZA23 roku.

Ad pkt 4.

W tym punkcie zŃrała głos księgowa Publicznego Zakładu opieki
Zdrowotnej w Fałkowie, która przedstawiła informację dotyczqcą gospodarki

finansowej publicznej służby zdrowia zaf023 rok.
Do przedstawionego sprawozdania nie było uwag i stanowi ano załącznik nr 3
do protokółu.

Ad pkt 5.

Sprawozdarńę z działalności Komisji Rewizyjnej zazaT rok przedstawit
i omówił Przewodnicz4cy tej Komisji GrzegorzBaran

Zadęn z członków Komisji nię miał uwag w tym zakresie, sprawozdanie
stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Ad pkt 6.

W tym punkcie jako pierwsza zabraŁa głos Sekrętarz Gminy Barbara
Badelska, która omówiła projekt uchwĄ dotycz4cy likwidacji punktów
przedszkolnych. Przedstawiony projekt jest następstwem UchwaĘ Nr
LIIl372lf023 Rady Gminy w Fałkowie z dnia 29 listopada 2a23 r. w sprawie
zamiarv likwidacji punktów przedszkolnych prowadzonych prZęZ Gminę
Fałków.
Z1ikwidowanie punktÓw przedszkolnych doprowad zi do zniesienia podwójnych
jednostek organizacyjnych realizujących wychowanie przedszkolne na tęręnię

Gminy Fatków, poprawi argan\zację pracy i zarz4dzanie oddziałami
przedszkolnymi funkcjonującymi w szkołach, korzystnie wpłynie na jakość

oferfy edukacyj n ej oraz poziom wychowania.
Następnie o gtos poprosiła Skarbnik Gminy Anna Wajnberger i przedstawiła
projekt uchwaĘ w sprawie niewyodrębniania funduszu sołeckiego w 2025 roku.
Uzupełniając p. wójt Henryk Konieczny dodał, ię w całej gminie trwajq
przeróŻne inwestycje i widać jak się ronvdamy. Praktycznie w kaidej
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miejscowości coś się dzieje i wÓjt jest przeciwny wyodrębnianiu i wydzielaniu
takich środków w budzecie gminy naprzyszĘ rok' Stąd proporycjatej uchwaĘ.
Następnie p. Skarbnik przedstawiła projekt następnej uchwaĘ, który dotyczył
zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, ręstauratorskie lub
roboĘ budowlane przł zabykach potożonych na terenie Gminy Fałków,
wpisanych do rejestru zabyków lub gminnej ewidencji zabytków, w ramach
Rządowego Programu odbudowy Zabytków.
Następnie projekt uchwaty w sprawie wyraŻenia zgody na dokonanie zamiarly
nięruchomości gruntowych połozonych w obrębie geoderyjnym Fałków
przedstawił inspektor Jacek Stachurski. Zamiana ta podyktowana jest potrzeba
poszerzenia boiska sportowego dla osiągnięcia wymaganych pomiarów.
Zamiana nastąpi bez dopłat.

Ad pkt 7.
W tym punkcie radny Jarosław Kaczmarek poprosił Sekretarz Gminy

Barbarę Badelską aby się odniosła co do zmian w okręgach wyborczych w
naszej gminie. Pani Sekrętarz wyjaśniła' Zę llofTna przedstawicielska w okręgu
miejscowości SkÓrnic i Pląskowic została prze?'raczona ptZęZ liczbę
mieszkańcÓw , w związku z czym Komisarz Wyborczy dokonał takiej zmiarty,
ze dodał miejscowość Pl4skowice do okręgu mniejszych miejscowości takich
jak Papiernia, Reczków.

Radny Jarosław Kaczmarek powiedział, ie o tej zamianie dowiedziat się
przypadkowo i zapytat' czy nie mozna było wczeŚniej powiadomić radnych o
tym fakcie. Wtedy byłby cZaS np. do oprotestowania takich dziatan Komisarza
Wyborczego.

W odpowiedzi zabtał' głos P. wójt, który powiedział,, Że juiwczeŚniej w
historii gminy zdarzaĘ się takie przypadki, ze dokonywano zmian w okręgach
wyborczych. Dokonywano takich rzeczy uchwala na sesjach rady gminy. Teraz
Komisarz działa innym trybem, urzqd gminy miał dwie godziny na podjęcie
takiej decyĄi. Wsrystkie obwieszczenia są zgodnie z przepisami zawszę
og}aszane na tablicach ogłoszęn. Mozna mieć pretensje co do przekazu tej
decyzji, ale to by nic nie wniosło, wybraliśmy mniejsze zło.

Z ta wypowiedzi4 nie zgodzit się radny Jarosław Kaczmaręk
argumentując, ie jest zawiedziony pod Ęm kątem i uwaza , ie jest to stan

zlekcewa ięnia radnych.
Sekretarz Barbara Badelska wypowiedziata się, ze jej zdanięm soĘs

powinien wcześniej przeczytać informacj ę zawartę w ogłoszeniu, zanim je
powiesi na tablicy ogłoszeń w swoiej miejscowości.

Pan Wójt potwierdziŁ, ze było błędem, ie przed podjęciem decyzji nie
skonsultował tego faktu z rudnymi miej scowo Ści, który ch zmiana doty czy .



Ad pkt 8.

PRzEwoDNICzĄCY
Komisji Rervizyjnej

Radv Gmilrr, lv Fałkowie

ar&n

w rv,tiązku Ze zręa|izowaniem porządku posiedzenia Przewodn\czący
Komisj i podzi ękował wszystkim za udziaŁ i zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakańczono.

Protokółowała:

INsPETToĘ
.JJ .tńwog

Dorota Aniał


